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PREDMET: Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnik Gradskog vijeća Grada Labina Lari Zahtila (IDS-ISU) je na 14. redovnoj sjednici 
Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 24. studenog 2022. godine postavio vijećničko pitanje: 
 
„Znamo da je na području općine Ližnjan, na obali, primijećeno veliko zagađenje. Mene zanima 
da li se istražilo, pregledalo obalu grada Labina, je li pronađeno i ovdje kakvo onečišćenje iz 
istog izvora i eventualno na području obale cijele Labinštine.“ 
 
Odgovor je na sjednici Vijeća dao Valter Glavičić, gradonačelnik grada Labina: 
 
„Što se tiče Ližnjana odnosno situacije koja je na žalost zatekla stanovnike općine Ližnjan, mi 
smo u kontaktu cijelo vrijeme sa zapovjednikom naše Vatrogasne postrojbe Sašom 
Stepančićem. Naši dečki su si dali truda i oni su prošli kompletno dionicu od Rapca do Brestove 
ophodnja sa čamcem, a kad kažem prošli mislim sa morske strane, i na tom području nije 
pronađeno ništa. Apsolutno je sve čisto. Danas iza 13.00 sati, ako bude vrijeme stabilno, prošla 
bi se dionica od Rapca do Trgeta tako da ćemo danas imati tu informaciju iako po saznanjima 
koje imamo, nemamo nikakvu prijavu da se nešto desilo. Sve ćemo to proći metar po metar 
morem s čamcem pa ćemo po malo i onda ćemo znati situaciju do kraja. Za sada kako stvari 
stoje mislim da smo ipak dobro prošli.“ 
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